

January 12, 2019

尊敬的科学家们、企业家们、探索宇宙真理的人们：  
To Scientists, Entrepreneurs, and Whom in Quest of the Truth:

2018年是“统一物理学”<sup>1</sup>的呈世之年，她先天而来，具有二十二世纪的后天科学前景，让我们可以清晰地回顾和准确地评价二十世纪科学的坎坷、失误和成果，为二十一世纪的科学成熟提供启蒙性哲学和科学性理论，并以“自然宇宙的构架”<sup>2</sup>（中文通俗版“宇宙学演义”<sup>3</sup>）为例，提供了开启未来科学蓬勃发展的极其有力典范。

2018 is the year of *Unification of Physics*<sup>1</sup>. She came to us with the prospect of the twenty-second century science, and enables us to clearly review and accurately reevaluate the mistakes and achievements of science in the twentieth century. Providing philosophic enlightenment and profound theory for our scientific maturity of the twenty-first century, it is a gift for our flourishing development of the future science, especially a powerful example of "*Natural Cosmology*"<sup>2</sup> (Chinese popular version "Cosmology Romance"<sup>3</sup>).

这是结五千年人类集体智慧的一次大结晶，标志着哲理科学文明即将成熟的里程碑，令人振奋！在这人类发展伟大转折点的光荣时代，树立精神文明，启蒙完善哲理科学辩证统一；我们共同目标是：弘扬传统哲学，重返科学未来。

This is a great crystallization of the collective wisdom of 5,000 years of humanity into the exciting milestone of the maturity of philosophical and scientific civilization. In this glorious era of great turning points in the history of human development, the establishment of spiritual civilization, the enlightenment and perfection of the dialectical unity of philosophy and science; we have our common goal to promote traditional philosophy and return to the future of science.

作为一名宇宙信使，2018年，传递“统一场论”和“自然宇宙学”的艰难而又光荣的任务已经完成了，留给科学家们也许是一场自我革新的洗礼，留给企业家们也许是一场不可想像的挑战，由此，将进一步地激励人们探索宇宙真理的伟大追求，提高人生境界的伟大文明，实现科学飞跃的伟大理想。

As a messenger in 2018, the honorable tasks of passing "*Universal and Unified Field Theory*" and "*Natural Cosmology*" have been completed, leaving scientists tough challenges of self-reevaluation and leaving entrepreneurs unimaginable challenges of opportunities, which will further inspire us to explore the great pursuit of the truth of nature, improve the great civilization of the realm of life, and realize the great ideal of scientific leap of future.

---

<sup>1</sup> “Principles of 《Universal and Unified Physics》” vixra:1811.0261 (Oct. 2018)

<sup>2</sup> “Framework of Natural Cosmology” vixra:1812.0363 (Dec. 2018)

<sup>3</sup> “宇宙学演绎” <http://www.virtumanity.com/groundbreaking.html> (Dec. 2018)

January 12, 2019

2019年,《自然本体学》<sup>4</sup>正式诞生了,本体论的科学化,是集哲学、数学和实践为三位一体的科学,也是人类发展中不可估量的新里程碑;宇宙信使将继续忠实地执行“自然本体学”的传递任务,她将由“宇宙信子”和“宫位演化”等几个部分组成,给我们带来“物态起源”较为完整的未来科学新篇章,可望呈现出暗能量的哲理数学原理,推动进一步探索“宇宙信息”和“创生盛事”的生态信息原理,启蒙未来子子孙孙们跨入精神文明的宇宙时代。

Given birth to *Ontology of Nature*<sup>4</sup> in 2019, the scientifitization combines natural philosophy, mathematics, and empiricism as a trinity into an immeasurable new milestone in human development. For further exploration of enlightenment at the ecological principle of creation and evolution, the messenger will continuously serve and faithfully deliver a set of this "*Theory of Ontology of Nature*" to be composed of "cosmic information", "superphase evolution" and others, to give us the comprehend new theory of "on the origin of physical states" and to reveal the philosophical and mathematical principles of dark energy. Generation after generation, we are expected to enter the cosmic era of spiritual civilization in the near future.

为此,寻求您的关怀和支持,寻求我们协心努力的新创意,寻求推动科学跨入划时代性和准确性,寻求培养精神文明子孙后代,共同点燃全球新颖科学的星星之火。

To this end, seek your kind support, seek your new ideas for our concerted efforts, seek your enthusiasm to promote science into the epoch-making accuracy and efficiency, seek your motivation to cultivate future generations of spiritual civilization. Let's jointly ignite the spark of the world's brand-new science.

敬此,新年快乐

Yours faithfully. Happy New Year!

徐崇伟, 于美国华盛顿  
Wei Xu, Washington DC, USA  
2019年1月12日

---

<sup>4</sup> "Theory of Natural Ontology 2" vixra:1901.0043 (Jan 5th. 2019)